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متن پرسش

سلام علیکم با توجه به پاسخی که به سوال 7837 داده اید آیا افسردگی ناشی از دوری از

خداست؟چرا این بیماری در همه افرادی که ایمانشان به خدا کم است دیده نمیشود؟

متن پاسخ

باسمهتعالی: سلامعلیکم: حتما این طور است که هر کسی از مقصد اصلی جانش فاصله داشتهباشد

احساس بی ثمری میکند منتها عدهای که میتوانند برای مدتی خود را فریب دهند، آن افسردگی

درونی را بروز نمیدهند ولی در عین ظاهری امیدوار از درون گرفتار غمی عمیق هستند و به همین

دلیل هم همواره به دنبال دنیا می دوند. موفق باشید


